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 R  O  M  Â  N  I  A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA BĂCANI 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

  
 

 

 

 Încheiat astăzi 26 ianuarie 2023  în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local 

al comunei Băcani, judeţul Vaslui. 

 

  Şedinţa ordinară a Consiliului Local a fost convocată de domnul primar al comunei 

Băcani prin Dispoziţia nr.8  din 19.01.2023 

 Secretarul general al comunei Băcani Bancianu Alina Mihaela, efectuează apelul 

nominal al consilierilor, în urma căruia  s-a constatat că nu lipseste nici un consilier local.  

  Dupa efectuarea apelului nominal, presedintele de sedinta doamna Istrate Elena 

declara deschisa şedinţa ordinara de astazi 26 ianuarie 2023.  

Doamna preşedinte de sedinta supune spre aprobarea Consiliului Local procesul 

verbal al şedinţei  care a avut loc pe data de 27.12.2022. 

 - Cine este “pentru”? 

 - Cine este “împotrivă”?  

 - Cine se “abţine”? 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, sunt de acoord cu procesul verbal incheiat in 

sedinta din luna decembrie 2022. 

În continuare domnul preşedinte de şedinţă da citire si supune spre aprobarea 

Consiliului Local  proiectele de pe ordinea de zi a şedinţei ordinare de astăzi 26.01.2023 

    1. Proiect de hotarare privind acoperirea definitiva din excedentul bugetului local 

al deficitului sectiunii de dezvoltare inregistrat la incheierea exercitiului bugetar al 

anului 2022. 

    2. Proiect de hotarare privind privind aprobarea taxei speciale de salubrizare 

pentru utilizatorii casnici și non-casnici beneficiari ai serviciului de salubrizare care 

nu au încheiat contract de salubrizare și aprobarea regulamentului de instituire, 

stabilire, aplicare, încasare și administrare a taxei speciale de salubrizare în comuna 

Bacani, județul Vaslui. 

   3. Proiect de hotarare privind  aprobarea retelei unitatilor de invatamant 

preuniversitar de stat, cu personalitate juridica, de pe raza teritoriala a comunei 

Bacani, care vor functiona in anul scolar 2023-2024. 
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   4. Proiect de hotarare  privind aprobarea utilizarii excedentului aferent anului 

2022. 

   5. Proiect de hotarare privind  desemnarea consilierilor locali din cadrul 

Consiliului Local al comunei Bacani, judetul Vaslui care vor face parte din comisia 

de evaluare a performantelor profesionale individuale ale secretarului general al 

comunei Bacani, judetul Vaslui. 

   6. Proiect de hotarare privind insusirea  Raportului de activitate la  Registrul 

agricol  pe trimestrul IV  2022. 

   7. Proiect de hotarare privind aprobarea Raportului de activitate al asistentilor 

personali ai persoanelor cu handicap grav pe semestrul II 2022. 

   8. Proiect de hotarare  privind aprobarea Planului  de lucrări pe anul 2022 

referitor la aplicarea  prevederilor legii 416/2001 privind venitul minim garantat 

   9. Proiect de hotarare  privind insusirea raportului de activitate a Serviciului 

Voluntar pentru Situatii de Urgenta pe semestrul  II 2022. 

   10. Proiect de hotarare  privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

U.A.T Bacani   in Adunarea Generala  a   Asociatiei  pentru Dezvoltare 

Intercomunitara de Utilitati Publice  pentru ajustarea tarifelor privind depozitarea 

si sortarea deseurilor reciclabile la depozitul  CMID-Rosiesti din Municipiile  

Vaslui,  Barlad , Husi si Orasul Negresti -  judetul Vaslui  

   11. Proiect de hotarare  privind  alegerea consilierului care va conduce şedinţele 

Consiliului Local Bacani , în lunile februarie martie  si aprilie  2023. 

   12. Proiect de hotarare  privind aprobarea  bugetului  de venituri,  cheltuieli si 

investitii al comunei Bacani pe anul 2023. 

   13. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice pe 

luna decembrie  2022 

   14. Proiect de hotarare privind plata din bugetul local a serviciilor de publicitate 

pe anul 2023.   

   15. Proiect de hotarare privind constituirea unui fond de acordare a unor ajutoare 

de urgenta pentru inmormintare . 

   16. Proiect de hotarare  privind  alocarea din bugetul local a sumei de 25000 lei 

pentru sustinerea echipei de fotbal in Campionatul Judetean Liga a –V –a.   
   17. Proiect de hotarare  privind aprobarea cotei de motorina pentru 
microbuzele scolare pe anul 2023. 

   18. Proiect de hotarare privind aprobarea cotei de combustibil pentru 

buldoexcavatorul aflat in dotarea primariei  Băcani.  

  19.  Proiect de hotarare  privind aprobarea cotei de combustibil pentru tractorul  

aflat in dotarea primariei  Băcani . 
  20. Proiect de hotarare  privind aprobarea cotei de benzina pentru masinile  
primariei pe anul 2023. 

  21. Privind anularea creanţelor fiscale prevazute in Codul de procedură fiscală cu 

modificările şi completările ulterioare: 

          22. Prezentarea rapoartelor de activitate a primarului, viceprimarului si 
consiliarilor locale pe anul 2023. 
        23. Prezentarea de catre primarul comunei Bacani a raportului anual 
privind starea economica , sociala si de mediu a UAT  Bacani . 
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 Preşedintele de sedinţă consultă consiliul dacă mai sunt probleme urgente care nu 

suferă amânare şi trebuiesc  incluse  la ordinea de zi propusă.  

   Doamna secretar se inscrie la cuvant si spune ca mai este un punct de adaugat pe 

ordinea de zi . 

1. Proiect de hotarare privind scăderea din evidența analitică pe plătitor a 

creanțelor fiscale datorate Bugetului local al comunei BĂCANI, de către 

SC.RECAL SIM.SRL radiată de la  Oficiul Registrului Comerțului 

Nefiind nici un consilier care să-şi exprime dorinţa de a propune modificarea 

ordinei de zi, domnul  preşedinte de şedinta supune spre aprobarea Consiliului Local 

această ordine de zi:  

-Cine este “pentru”? 

 -Cine este “împotrivă”? 

 -Cine se “abţine”? 

  Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu ordinea de zi propusă .   În 

continuare domnul Radacina Mircea, preşedinte de sedinţă propune să se treacă la 

discutarea primului punct al ordinei de zi: 

    1. Proiect de hotarare privind acoperirea definitiva din excedentul bugetului local 

al deficitului sectiunii de dezvoltare inregistrat la incheierea exercitiului bugetar al 

anului 2022. 

Se prezinta proiectul de hotarare, iar domnul presedinte de sedinta solicita 

domnilor consilieri sa se inscrie la cuvant . 

Doamna contabil Coroi Mirela se inscrie la cuvant si spune ca acoperirea 

excedentului sunt acele cheltuieli facute din fondul de rulemnt in cursul anului iar la 

inceput de an urmator se intregeste . 

      Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul preşedinte 

de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

2. Proiect de hotarare privind privind aprobarea taxei speciale de salubrizare 

pentru utilizatorii casnici și non-casnici beneficiari ai serviciului de salubrizare care 

nu au încheiat contract de salubrizare și aprobarea regulamentului de instituire, 
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stabilire, aplicare, încasare și administrare a taxei speciale de salubrizare în comuna 

Bacani, județul Vaslui. 

 

Se prezinta proiectul de hotarare, iar domnul presedinte de sedinta solicita 

domnilor consilieri sa se inscrie la cuvant . 

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca taxa de salubritate pentru 

utilizatorii non casnici propune sa fie platita astfel. Parohia Bacani 150 lei/luna, Parohia 

Drujesti 100 lei/luna, pentru inchirierea caminului cultural pentru evenimente 50 lei, Sunt 

pentru luna februarie 2 cereri de inchiriere a caminului cultural , acestia vor plati si taxa 

de gunoi. Sunt persoane care nu au platit gunoiu, trebuie sa facem somatii. 

   Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

   3. Proiect de hotarare privind  aprobarea retelei unitatilor de invatamant 

preuniversitar de stat, cu personalitate juridica, de pe raza teritoriala a comunei 

Bacani, care vor functiona in anul scolar 2023-2024. 

 

   Se prezinta proiectul de hotarare, iar domnul presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la 

discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 
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   4. Proiect de hotarare  privind aprobarea utilizarii excedentului aferent anului 

2022. 

 

Se prezinta proiectul de hotarare, iar domnul presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant 

   Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca utilizarea excedentului aferent anului 

2022 al Comunei Băcani, judeţul Vaslui, care este în sumă de 992106,63 lei la 

începutul anului 2022, pentru finanţarea următoarelor cheltuieli de  investiţii : 

   - Statie de epurare, realizare colectoare, canalizare menajera Drujești – 150000 lei; 

 - Modernizare iluminat LED etapa II – 25000 lei; 

 - Realizare staţii de încărcare pentru vehicule electrice în comuna Băcani – 10000 lei; 

 - Reabilitare și modernizare drumuri locale afectate de viituri CNI2 – 12000 lei; 

 - Achiziţie utilaj GAL – 30000 lei; 

 - Construire sală multifuncţională sat Vulpășeni – 120000 lei; 

 - Sistem de alimentare cu apă în localităţile Suseni, Vulpășeni, Băltăţeni și extindere în sat 

Băcani – 100000 lei; 

 - Ȋnfiinţare sistem de canalizare menajeră în localităţile Suseni, Băltăţeni și extindere 

sistem de canalizare menajeră în sat Băcani – 75000 lei; 

   - Construire Centru comunitar integrat în comuna Băcani – 100000 lei; 

 - Construire și dotare școală și grădiniţă sat Drujești – 50000 lei; 

 - Reabilitare termică și energetică a obiectivului educaţional Școala primară sat Suseni – 

50000 lei; 

 - Digitalizare – 20000 lei; 

 - Realizare sistem de supraveghere video – 45000 lei; 

 - Construire centru de colectare a deșeurilor – 15000 lei; 

 - Reţea gaz – 81000 lei; 

 - Extindere reţea electrică în comuna Băcani – 109136,63 lei. 

    Domnul  primar spune ca o sai fie nevoie de bani , speram sa mai fie rectificari pe 

parcursul anului.  

Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la 

discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

   5. Proiect de hotarare privind  desemnarea consilierilor locali din cadrul 

Consiliului Local al comunei Bacani, judetul Vaslui care vor face parte din comisia 
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de evaluare a performantelor profesionale individuale ale secretarului general al 

comunei Bacani, judetul Vaslui. 

 

    Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

  Domnul consilier Balan Cezarel se inscrie la cuvant si propune pe domnii consilieri 

Matei Constantin si Margarint Corneliu . 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

   6. Proiect de hotarare privind insusirea  Raportului de activitate la  Registrul 

agricol  pe trimestrul IV  2022. 
 

    Se prezinta proiectul de hotarare, iar domnul presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

   7. Proiect de hotarare privind aprobarea Raportului de activitate al asistentilor 

personali ai persoanelor cu handicap grav pe semestrul II 2022. 

    Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

    Doamna secretar general Bancianu Alina Mihaela se inscrie la cuvant si spune ca nu 

sunt intampinate probleme in activitatea asistentilor personali ai persoanelor cu handicap, 
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la sfarsitul trimestrului II,  sunt 38 de asistenti si 23 indemnizatii. In fiecare luna intra ori 

un asistent, ori o indemnizatie,  asistentii asi fac treaba, cam fiecare asistent este pentru 

copil sau pentru cineva din familie.  

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

   8. Proiect de hotarare  privind aprobarea Planului  de lucrări pe anul 2022 

referitor la aplicarea  prevederilor legii 416/2001 privind venitul minim garantat 

 

    Se prezinta proiectul de hotarare, iar domnul presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

   Domnul viceprimar se inscrie la cuvant si spune ca sunt putini beneficiari care 

presteaza ore, iar orele sunt putine. 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

9. Proiect de hotarare  privind insusirea raportului de activitate a Serviciului 

Voluntar pentru Situatii de Urgenta pe semestrul  II 2022. 

    Se prezinta proiectul de hotarare, iar domnul presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 
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- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

  Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la 

discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

  10. Proiect de hotarare  privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

U.A.T Bacani   in Adunarea Generala  a   Asociatiei  pentru Dezvoltare 

Intercomunitara de Utilitati Publice  pentru ajustarea tarifelor privind depozitarea 

si sortarea deseurilor reciclabile la depozitul  CMID-Rosiesti din Municipiile  

Vaslui,  Barlad , Husi si Orasul Negresti -  judetul Vaslui . 

 

  Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

  Doamna secretar general se inscrie la cuvant si spune ca este adresa venita de la ADIV , 

au sedinta pe 27.01.2023 si trebuie adoptata hotarare mandat special .. 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”?  

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

si cu unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la 

discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

   11. Proiect de hotarare  privind  alegerea consilierului care va conduce şedinţele 

Consiliului Local Bacani , în lunile februarie martie  si aprilie  2023. 

 

   Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant  si sa faca propuneri. 

Domnnul consilier Balan Cezarel se inscrie la cuvant si propune ca presedinte pe ultimele 

3 luni sa fie domnul consilier Margarint Corneliu.  

    Nemaifiind nici un consilier care să faca propuneri, doamna preşedinte de şedinţă 

supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 
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- Cine se “abţine” 

  Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la 

discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

   12. Proiect de hotarare  privind aprobarea  bugetului  de venituri,  cheltuieli si 

investitii al comunei Bacani pe anul 2023. 

Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

  Doamna contabil Coroi Mirela Liliana se inscrie la cuvant si spune ca bugetul s-a 

format pe structura incasarilor care o sa fie, dar nu mai mari de anul trecut, cam 820 

mii lei, in schimb lista ramasita este mult mai mare. Am asigurat salariile, 

cheltuielile cu functionarea , investitiile. 

Domnul consilier Radacina Mircea se inscrie la cuvant si intreaba comparativ cu 

anul trecut, bugetul la asistentii personali.  

Doamna contabil raspunde ca este mai mare bugetul, a crescut salariul minim pe 

economie, sunt prevazuti bani doar pentru trimestrul III, dar vor mai fi rectificari 

pana la sfarsitul anului.  

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca pentru asistentii personali bugetul 

este cam mare, poate o sa preia statul sa le plateasca salariile, sa nu mai platim noi din 

bugetul local.  

Domnul consilier local Pandelea Traían se inscrie la cuvant si intreaba cati bani 

sunt prevazuti pentru investitii . 

Doamna contabil Coroi Mirela Liliana se inscrie la cuvant si raspunde ca sunt 

prevazuti 50.250.110 mii lei. 

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca doreste sa faca din bugetul local o 

statie pentru microbuz, gardul la primarie, amenajarea terenului de sport de la scoala 

Bacani, imprejmuire si amenajare sala multifunctionala Vulpaseni, sa platim diferente 

pentru a termina PUG, si cadastrul sistematic. 

Domnul consilier Matei Constantin se inscrie la cuvant si intreaba daca din fonduri 

europene un se poate face o sala de sport. 

Domnul primar se inscrie la cuvant si raspunde ca inca un sunt linii de finantare cu 

fonduri europene pentru Sali de sport. Poate anula cesta incercam sa facem prin GAL 
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si sa modernizam  terenul de sport de la Bacani. Nu avem un buget prea mare cum ne 

am fi dorit, dar s asperam ca vor mai fi rectificari pe parcursul anului. 

Domnul consilier Radacina Mircea se inscrie la cuvant si intreaba daca fata de anul 

trecut au mai crescut investitiile. 

Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

  Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la 

discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

   13. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice pe 

luna decembrie  2022 
               

Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

  Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la 

discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

   14. Proiect de hotarare privind plata din bugetul local a serviciilor de publicitate 

pe anul 2023.   

Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 
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- Cine se “abţine” 

  Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la 

discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

   15. Proiect de hotarare privind constituirea unui fond de acordare a unor ajutoare 

de urgenta pentru inmormintare . 

Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

Domnul consilier Balan Cezarel se inscrie la cuvant si spuna ca sa dea la mai multi 

acest ajutor de inmormintare. 

   Domnul primar raspunde ca beneficiaza doar persoanele care nu au nici un venit 

sau au venitul sub salariul minim pe economie. 

  Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

    Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă 

la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

   16. Proiect de hotarare  privind  alocarea din bugetul local a sumei de 25000 lei 

pentru sustinerea echipei de fotbal in Campionatul Judetean Liga a –V –a.   

Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

  Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

    Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă 

la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

   17. Proiect de hotarare  privind aprobarea cotei de motorina pentru 
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microbuzele scolare pe anul 2023. 

Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca scoala a trimis adresa cu cota 

necesara de  combustibil pentru anul 2023 care este aceeasi ca anul trecut. 

  Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

    Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă 

la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

18. Proiect de hotarare privind aprobarea cotei de combustibil pentru 

buldoexcavatorul aflat in dotarea primariei  Băcani.  
  Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita 

domnilor consilieri sa se inscrie la cuvant . 

 Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca este aceeasi ca anul trecut. 

  Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, doamna 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

    Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă 

la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

  19.  Proiect de hotarare  privind aprobarea cotei de combustibil pentru tractorul  

aflat in dotarea primariei  Băcani . 
  Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita 

domnilor consilieri sa se inscrie la cuvant . 

 Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca propune cota de consum de 18 litri 

de motorina/ora . 
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  Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, doamna 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

    Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă 

la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

  20. Proiect de hotarare  privind aprobarea cotei de benzina pentru masinile  
primariei pe anul 2023. 

  Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita 

domnilor consilieri sa se inscrie la cuvant . 

 Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca ramane aceeasi cota de benzina 

pentru masinile primariei ca anul trecut. 

  Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, doamna 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

    Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă 

la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

21. Privind anularea creanţelor fiscale prevazute in Codul de procedură fiscală cu 

modificările şi completările ulterioare: 

  Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita 

domnilor consilieri sa se inscrie la cuvant . 

  Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca este vorba de  aprobarea  anularii 

creantelor fiscale  restante mai mici de 40 lei,aflate in sold la data de 31 decembrie 2022; 

   Plafonul se aplica totalului creantelor datorate si neachitate de debitori; 

Se  anuleaza creantele fiscale restante daca la sfarsitul perioadei de prescriptie se 

constata ca debitorul nu a dobandit bunuri sau venituri urmaribile, organele de 

executare silita procedeaza la anularea obligatiilor fiscale. 

-  anularea creantelor fiscale  restante daca organul fiscal constata ca debitorul 

persoana fizica este disparut sau decedat fara sa fi lasat venituri ori bunuri 

urmaribile 
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- scăderea din evidența analitică pe plătitor a creanțelor fiscale datorate 

Bugetului local al comunei BĂCANI, de către persoanele juridice radiate 

de la OFICIUL REGISTRULUI COMERȚULUI și împotriva cărora nu 

există demarată procedura de atragere a răspunderii potrivit legii. 

 Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, doamna 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

    Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, in 

unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

22. Proiect de hotarare privind scăderea din evidența analitică pe plătitor a 

creanțelor fiscale datorate Bugetului local al comunei BĂCANI, de către 

SC.RECAL SIM.SRL radiată de la  Oficiul Registrului Comerțului 

  Se prezinta proiectul de hotarare, iar doamna  presedinte de sedinta solicita 

domnilor consilieri sa se inscrie la cuvant . 

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca este lasata masura de catre Curtea 

de Conturi, ca sa o incida trebuie aprobata aceasta hotarare de consiliu deoarece fiind 

radiata de la Registrul Comertului un se mai poate recupera datoriile de la ea.  

Domnul primar mai spune ca mai trebuie sa rezolvam situatia jurídica cu padurea . 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, doamna 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

    Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, in 

unanimitate de voturi este adoptata hotararea. 

    In continuare domnul primar se inscrie la cuvant si prezinta raportul anual privind 

starea economica, sociala si de mediu a UAT  Băcani, care va fi postat si pe saitul 

primariei. 
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  Sunt prezentate si rapoartele de activitate a consilierilor locali a primarului si 

viceprimarului care vor fi si ele postate pe saitul primariei.   

Domnul primar mai aduce la cunostinta ca la Suseni se fac masuratori pentru 

amplasarea rezervorului de apa la proiectul de alimentare cu apa in satul Suseni.In 

locul unde vrem sa al amplasam este teren proprietate personala a unui cetatean care 

nu vrea sa ne dea noua terenul si lui sa ai dam in alta parte.  

 

  

Nefiind alte propuneri de înscriere la cuvînt, domnul preşedinte de sedinta  declară 

lucrările  şedinţei de astăzi închise.   

 

 PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ        SECRETAR  GENERAL                                                                  

      ISTRATE ELENA                       BANCIANU ALINA MIHAELA 

 

 


